
 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 19. september 2023.  

Tilstede:  

Jan Kjærsgaard, Jan Sørensen, Allan Rosenkrans, Knud Appel, Lars 
Sørensen, Gitte Dinesen og Anna-Marie Nielsen (referent).  
 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 Godkendt.  

 
2. Grønt Partnerskab – Amstrup 
 Vi har modtaget landzonetilladelse. Nu afventer vi  

 tinglysning af jorden, som skal overdrages til kommunen.  
 Herefter bliver der være et møde i partnerskabet 

 
3. Grønt Partnerskab - Falling 
 Der er afholdt et møde i partnerskabet siden sidst. Kommunens 

 miljøkonsulent har kommenteret på planen.  Nogle af hendes  
 kommentarer er der ikke enighed i.  

 
4. Evaluering Lokaldysten 2023 
 Der var flere deltagere end sidste år.  Det var en meget varm 

 dag og en god dag. Vi er enige om, at vi gerne vil byde ind på 
 Lokaldysten til næste år.    

 Der er præmieoverrækkelse d. 27. september.  
   
5. Drengestreger 

 Jan K. har igen haft kontakt til kommunens SSP-medarbejder.  
Vi har også lavet et opslag på vores facebookside, hvor vi tager 

afstand fra disse drengestrenge. Derudover vil vi opfordre til, 
hvis nogle borgere oplever noget, kontakt Lokalpolitiet i Odder.  

     
6.   Økonomi 
 Vi har fået et brev fra Nordea, at de hæver prisen på vores 

 Foreningskonto.  Prisen bliver hævet til 1250,-/år. Vi modtager 
 6000,-/år i driftstilskud.  Vi skal undersøge, om der er andre  

 banker, der kan tilbyde noget andet.  
  
 

  
 

 



 

7.  Ørting Handelsplads – borgermødet den 4. oktober 2023 

Der er indkaldt til borgermøde d. 4. oktober, kl. 19 i Falling 
omkring Handelspladsens fremtid, som købmandsbutik. Dagrofa 

er inviteret med til at deltage.  
 Vi opfordrer borgerne til at møde op med opslag på Facebook.  

   
8. Legepladsen  
 Solsejlet skal tages ned for vinteren.  Der laves aftale hvornår  

 og hvem, der tager det ned.  
 

9. Henvendelse fra borgerne  
Der er kommet én henvendelse fra en borger vedrørende vejen  
forbi kirken i Falling. Det opleves, at bilerne parkerer ude langs 

vejen/stengærdet i stedet for at bruge parkeringspladsen. Det 
skaber farlige situationer, da udsigtsforholdene er utrolig 

dårlige, når bilerne parkerer der.  
Hvad kan vi som lokalråd gøre? Knud bringer det med til 
menighedsrådet til næste møde.  

Vi kontakter kommunen, om der kan gøres noget.  
   

10. Siden sidst  
a) Skilt ved Præstegården 
Vores info-skilt til Ørting Sporet, ved Præstegården, er blevet 

kørt ned. Prisen for det nye skilt er 11.875,-, som betales, af 
den, der har kørt skiltet ned.  

 
b) Plant ét træ 

Lokalrådet er blevet kontaktet af en borger, som har 110 træer, 

som skal plantes. Vi er blevet 
kontaktet for at høre, om vi har forslag til, hvor de kan plantes.  

  
11. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer 

 Der har været arrangement i Spisevenner med jubilæumsfest  
med god mad, sang, musikere, lotteri med en rigtig god 
stemning.  Finn Thranum, fra kommunen, deltog og holdt tale.  

 
12. Eventuelt  

 Intet 
  
 

Kommende møder 
 

Bestyrelsesmøde:  
Tirsdag den 10. oktober (Anna-Marie), onsdag den 1. november (Jan S.), 
onsdag den 13. december (Gitte)  

 
Dialogmøde med Klima og Plan tirsdag den 24. oktober på rådhuset – for- 

og næstformand  
 
Fællesmøder med de andre lokalråd: onsdag 8. november – for- og 

næstformand.          
   

   
  



 

 

 
 

 

 


